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Afyon Merkez

5°
Açık

Şehrin emniyeti
için toplandılar

Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı
başkanlığında asayiş toplantısı gerçekleştirildi.

Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı başkanlığın-
da İkmal ve Garnizon Komutanı Tuğg. Numan
Yöner, Vali Yardımcısı Mehmet Keklik, İl
Jandarma Komutanı J. Alb. Tolga Yağan ve İl
Emniyet Müdürü Mahmut Ay'ın katılımıyla Asayiş

Toplantısı gerçekleştirildi. Toplantıda asayiş ve
huzurun temini noktasında il genelinde gerçek-
leştirilen başarılı operasyonlar ve yürütülen diğer
çalışmalar değerlendirildi.
>>HABER SAYFA 8’DE

Afyonspor, deplasmandan
mağlup döndü

TFF 2. Lig ekiplerinden
temsilcimiz Afyonspor dün
deplasmanda oynadığı Zonguldak
Kömürspor karşılaşmasından
mağlubiyetle döndü

Lige zor şartlarda devam eden Afyonspor dün
karşılaştığı Z. Kömürspor karşısında 1-0
mağlup ayrıldı. Mor beyazlılar uzun bir süredir
maddi sıkıntılar yaşamasına rağmen ligdeki
göstermiş olduğu çaba ile takdir alıyor.
Afyonspor ligin 22.haftasında Zonguldak
Kömürspor ile oynadığı karşılaşmadan
mağlup ayrılmasına rağmen ligdeki yerini
korudu. Afyonspor ligde 29 puanla 9. sırada
yer alıyor. >>ANAHABER

2024 yılı şehitler
takvimi yayınlandı

Belediye tarafından, Valilik ve Türkiye Harp Malulü
Gaziler Şehit Dul ve Yetimleri Derneği katkılarıyla hazır-
lanan 2024 Yılı Şehitler Takvimi yayınlandı. >>5’TE

Üreticilere ağıl ve ahır
yapımı için destek

Tarım ve Orman İl Müdürlüğü Kırsal Kalkınma ve
Örgütlenme Şube Müdürlüğü tarafından Kırsal
Kalkınma Yatırımlarının Desteklemesi Programı
çerçevesinde Ekonomik Yatırımlar ve Altyapı
Yatırımları hakkında çiftçilere yönelik bilgilendirme
toplantısı düzenlendi.>>3’TE

Devrilen tırın sürücüsü yaralandı / 3

5 ton 600 kilo gümrük
kaçağı ceviz içi ele geçirildi
Afyonkarahisar’da

jandarma tarafından
durdurulan bir

kamyonette gümrük
kaçağı olduğu tespit
edilen piyasa değeri

yaklaşık 1 milyon
680 bin TL olan 5

ton 600 kilo ceviz içi
ele geçirildi.>>3’TE

Hapis cezası ile aranan
şahsı jandarma yakaladı

Afyonkarahisar’da hırsızlık suçundan 6 yıl hapis cezası ile
aranan şahıs jandarmanın takibi sonrası yakalandı.>>3’TE

Afyon Kocatepe Üniversitesi
(AKÜ) tarafından Misafir
Araştırmacı Koordinatörlüğü
(MİSAK) kuruldu.>>7’DE

Refüje giren otomobilde
2 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da
kontrolden çıkarak
refüje giren
otomobilde 2 kişi
yaralandı.>>7’DE

Başkan Koyuncu'ya

sıcak ilgi

55
AKÜ’de Misafir Araştırmacı
Koordinatörlüğü Kuruldu

“GERÇEK BELEDİYECİLİK DENİLDİĞİNDE
AKLA AK PARTİ’MİZ GELİYOR”
AK Parti Afyonkarahisar belediye başkan adayı Hüseyin Ceylan Uluçay,
Çarşamba pazarı esnafını ziyaret etti. Uluçay burada yaptığı açıklamada
“Bizlere gösterilen bu teveccühün asıl kaynağı ortaya koyduğumuz eserler-
imiz ve hemşehrilerimize kazandırdığımız hizmetlerimizdir” dedi. >>2’DE

9 ana başlıkta 55
projemiz ile geliyoruz
Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Afyonkarahisar Belediye Başkan
Adayı Sezer Küçükkurt beraberinde MHP İl Başkanı Ahmet
Kahveci, Merkez İlçe Başkanı İbrahim Danaoğlu, İl Başkan Vekili
Recep Yaman, Merkez İlçe Başkan Yardımcısı İsa Güven, İl ve İlçe
Yönetim Kurulu Üyeleri ile KAÇEP Başkanı Av. Nesrin Çelikbilek
ve Yönetim Kurulu Üyeleri ile birlikte Gazlıgöl Caddesi ve Atatürk
Caddesi’nde esnaf ve vatandaşlarla bir araya geldi. >>4’TE
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Başkan Uluçay, “AK Parti’mize teveccühün
kaynağı eserlerimiz ve hizmetlerimizdir”

AK Parti Afyonkarahisar belediye başkan adayı Hüseyin Ceylan Uluçay,
Çarşamba pazarı esnafını ziyaret etti. Uluçay burada yaptığı açıklamada

“Bizlere gösterilen bu teveccühün asıl kaynağı ortaya koyduğumuz
eserlerimiz ve hemşehrilerimize kazandırdığımız hizmetlerimizdir” dedi.

AK Parti Afyonkarahisar belediye başkan adayı Hüseyin
Ceylan Uluçay, Çarşamba pazarı esnafını ziyaret etti.
Ziyarette Uluçay’a AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanı
Hüseyin Menteş, Gençlik Kolları Başkanı Ethem Karahan ve
il yönetim kurulu üyeleri eşlik ettiler.

“GERÇEK BELEDİYECİLİK DENİLDİĞİNDE
AKLA AK PARTİ’MİZ GELİYOR”

Uluçay, esnaf ziyaretlerinde bir açıklama yaparak; “Bugün
Çarşamba pazarı esnaflarımızı ziyaret ettik. Sağolsunlar
esnaflarımız bizlere her zaman teveccühlerini ve desteklerini
gösteriyorlar. Bizler de onların düşünce ve taleplerini alıy-
oruz. Göreve geldiğimizde yine esnaflarımız ve hemşehriler-
imizle istişare ederek bütün taleplerini gerçekleştireceğiz

inşallah. Bizler zaten daha önce de belirttiğimiz gibi
esnaflarımızın taleplerine hakimiz, bu talepleri de yeni
dönemde de ivedilikle gerçekleştirmek noktasında çalış-
malarımız devam edecek” dedi. Uluçay açıklamasına şöyle
devam etti; tüm Türkiye’de olduğu gibi şehrimizde de AK Parti
Belediyeciliği bir marka haline gelmiştir. Gerçek belediyecilik
denildiğinde de yine akla vatandaşlarımızın teveccühü ile AK
Parti’miz geliyor. Bizlere gösterilen bu teveccühün asıl kay-
nağı ortaya koyduğumuz eserlerimiz ve hemşehrilerimize
kazandırdığımız hizmetlerimizdir. Biz de Allah’ın izniyle yeni
dönemde AK Parti Belediyeciliğini bir kez daha zirveye taşıy-
acak layıkıyla hemşehrilerimize hizmet etmeye devam ede-
ceğiz. >>BETÜL SERT

Kocatepe hayvan hastanesi
istişare toplantısı gerçekleştirildi

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Rektörü Prof. Dr. Mehmet
Karakaş, AKÜ Veteriner Sağlık Uygulama ve Araştırma Merkezinde

(Kocatepe Hayvan Hastanesi) incelemelerde bulundu.

AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş,
Kocatepe Hayvan Hastanesini gezerek,
Kocatepe Hayvan Hastanesi Başhekimi
Prof. Dr. Musa Korkmaz’dan bilgiler aldı.
İncelemenin ardından AKÜ Rektörü Prof.
Dr. Mehmet Karakaş başkanlığında
yapılan toplantıda Kocatepe Hayvan
Hastanesi Başhekimi Prof. Dr. Musa
Korkmaz tarafından hayvan hastanesinin
işleyişi, ihtiyaçları ve planlanan çalışmalar
ile ilgili bir sunum yapıldı. Sunum son-
rasında hastane ile ilgili hedefler ve plan-
lanan hizmetler hakkında fikir alış ver-
işinde bulunuldu. Toplantıda AKÜ Rektör
Yardımcısı Prof. Dr. Murat Peker, Genel
Sekreter İhsan Ceran, Veteriner Fakültesi
Dekan Yardımcısı Prof. Dr. Zeki Gürler,
Kocatepe Hayvan Hastanesi Başhekim
Yardımcıları Dr. Öğretim Üyesi Ebubekir
Yazıcı ve Dr. Öğretim Üyesi Fatma Görücü
Özbek ile Şube Müdürü İsmail Erol da
hazır bulundu. >>YILDIZ YARIKKAYA

Emirdağ’da AFAD’dan
Türkiye Afet Müdahale Planı
(tamp) bilgilendirme eğitimi
Afetlere dirençli toplum oluşturmak amacıyla, ilçemizde başta
deprem olmak üzere afete dönüşebilecek tehlikelere karşın; afet
öncesi, afet sırasında ve sonrasına ilişkin yapılması gereken iş ve
işlemler konulu Afyonkarahisar İl Afet ve Acil Durum Müdürlüğü
tarafından Türkiye Afet Müdahale Planı (TAMP) eğitimi verildi.
Eğitime katılan Emirdağ Kaymakamı
Osman Bilici, yaptığı konuşmasında; “Yakın
zamanda Kahramanmaraş merkezli
yaşanan deprem afeti bizlere bugün burada
bizlere verilecek eğitimin afet anında ne
kadar önemli olduğunu gösterdi. Bugün
burada verilecek eğitimle kamu personeller-
imize, muhtarlarımıza ve vatandaşlarımıza
afet öncesi, sırası ve sonrası neler yapması
gerektiği hakkında ve nasıl tedbir alınması
gerektiği konularında bilinçli durumuna
getireceğine inanıyorum” dedi. Afet anında
ortaya koyulan hassasiyet ve duyarlılığın
afet öncesinde de gösterilmesi gerektiğini
belirten Kaymakam Bilici, “ülkemiz ne yazık
ki bir deprem bölgesi ve aktif fay hatlarının
üzerinde yer alıyor, bunun bilinciyle Afet ve
Acil Durum Yönetimi Başkanlığı’nın (AFAD)
bu konuda her türlü tedbiri alarak çalış-
malarını yürütüyor. Bizlere düşen ise olası
bir afet durumunda tüm kamu kurum-
larımızın afet anında gerekli koordinasyonu
sağlayarak çalışmalarını yürütmektir. Tüm
ümidimiz bir daha bir afet yaşamamamız
yönünde fakat bizler de bunun için her türlü
tedbiri alarak hazırlıklı olmak zorundayız”

ifadelerine yer verdi. Kaymakam Bilici’nin
konuşmasının ardından Afyonkarahisar İl
Afet ve Acil Durum Müdürlüğü personelleri
tarafından, kaymakamlık ve belediyelerin
görev ve sorumlulukları, olası afet ve acil
durumlarda kamu görevlilerinin neler yap-
ması gerektiği, olası bir afet durumunda
ilimizdeki imkanlar ve teçhizatlar, afet duru-
munda acil toplanma alanları, ayni depola-
ma alanları ve soğuk hava depoları hakkın-
da bilgiler verildi. Ayrıca Coğrafi Bilgi
Sistemleri üzerine inşa edilmiş, afet ve acil
durumlarda tüm kaynakları etkin bir şekilde
yönetebilen, karar destek mekanizmalarına
sahip web tabanlı bir uygulama olan Afet
Yönetim ve Karar Destek Sistemi (AYDES)
hakkında da bilgilendirmelerin yapıldığı
eğitimde, AYDES’in etkin bir şekilde kullanıl-
masının olası bir afet durumunda oluşan
ihtiyaçlar nakliye, kaynak ve talep yönetimi
süreçleriyle esnek ve etkin şekilde
yönetilebildiği belirtildi. Düzenlenen eğitime
Kaymakam Bilici’nin yanı sıra kamu ve kurum
ve kuruluş amirleri ile personelleri, belediye
personelleri, köy ve mahalle muhtarları ile
vatandaşlar katıldı. >>ANAHABER

İkinci el alışveriş sitelerindeki
enfeksiyon riski Giyim sektöründeki fiyatlar

hızla artmaya başlayınca son
zamanlarda ikinci el alışveriş
sitelerine talepler arttı.

İkinci el alışveriş sitelerindeki hijyenik
olmayan ürünler, vücut biti, uyuz hastalığı,
Hepatit B, Kandida mantar enfeksiyonları,
Trikomoniyaz ve Herpes simplex gibi
enfeksiyonların bulaşıcı olduğunu ifade
eden Dr. Öğr. Üyesi İpek Ada Alver, “ Özel-
likle yenidoğan kıyafetleri hızla küçüldüğü
için ve aynı zamanda biberon, emzik ve
emzirme ürünlerinin kullanımı da kısa süre-
li olabildiği için en çok tercih edilen ikinci el
alışveriş ürünleri arasında yerini alsa da
yenidoğan ve bebeklik döneminde henüz
dış ortam şartlarına karşı bağışıklık yanıt
oluşmadığından daha da dikkat edilmesi
gereken bir dönem olarak karşımıza çık-
maktadır” diyerek ikinci el online alışveriş
sitelerindeki enfeksiyon riskini yorumladı.

DENEME KABİNLERİ DE
MASUM DEĞİL

Günde onlarca kişinin kıyafet denediği
kabinlerde de enfeksiyon riski olduğunu
belirten Ada Alver, “Deneme kabinlerinde
aynı kıyafet günde onlarca kişi tarafından
denenmekte olup enfekte kişiden sağlıklı bir-
eye temas yolu ile bulaşabilmektedir. Bu
nedenle kıyafetlerin birden fazla kişi tarafın-
dan denenmesi insan sağlığı açısından risk
oluşturabildiğinden deneme kabinleri ve
kıyafetlerin belirli aralıklarla dezenfekte
edilmesinde yarar vardır.”

KORUNMADA YÜKSEK
SICAKLIKTA YIKAMA ÖNEMLİ

Alışveriş ürünlerinin bulaş kaynağı olmasını
engellemek için alınabilecek önlemler
olduğunu vurgulayan İpek Ada Alver, “Gerek
yerinde gerekse online sitelerden alınan
özellikle kıyafet başta olmak üzere diğer

ürünlerin ürünün tipine göre ya çamaşır
makinesinde ya da bulaşık makinesinde en
az 60 santigrat derece sıcaklıkta yıkandıktan
sonra kullanılması veya sıcaklıkla bozunan
ürünlerin de sabun-su ile yıkanarak ve beyaz
sirke ile silindikten sonra kullanılmasını öner-
mekteyim” şeklinde açıklamalarda bulundu.
>>İHA
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Üreticilere ağıl ve ahır yapımı için destek
Tarım ve Orman İl Müdürlüğü Kırsal Kalkınma ve Örgütlenme Şube
Müdürlüğü tarafından Kırsal Kalkınma Yatırımlarının Desteklemesi
Programı çerçevesinde Ekonomik Yatırımlar ve Altyapı Yatırımları

hakkında çiftçilere yönelik bilgilendirme toplantısı düzenlendi.
Yoğun katılımın olduğu toplantıda çitçilerde özellikle
ahır ve ağıl yapımı konusunda sorularını yöneltti.
Programda özellikle ahır, ağıl yapımı, aile işlet-
melerinin desteklenmesi, mantar üretim tesisleri, çadır-
ları, bitkisel ve hayvansal ürün işlemeye yönelik
yatırımlar, çelik silo ve soğuk hava yatırımları konusun-

da detaylı bilgilendirmeler yapıldı. Tüm bu konularda
KDV hariç 3 milyon ile 14 milyon lira arasında proje
başvurusu yapılabileceği ve yüzde 50 hibe desteği ala-
bilecekleri konusu çiftçilere ve yatırımcılara anlatıldı.
Desteklerin son başvuru tarihinin ise 19 Şubat 2024
odluğu kaydedildi. >>İHA

Hırsızlık suçundan 6 yıl hapis cezası
ile aranan şahsı jandarma yakaladı

Afyonkarahisar’da hırsızlık suçundan
6 yıl hapis cezası ile aranan şahıs
jandarmanın takibi sonrası yakalandı.
Edinilen bilgilere göre, İhsaniye ilçesinde hakkında bina içerisinde
muhafaza altına alınmış eşya hakkında hırsızlık suçu ile 6 yıl hapis
cezası ile aranan F.D. (38) isimli şahsın yakalanması için çalışma
başlatıldı. Şüphelinin peşine düşen ekipler F.D.’yi ilçeye bağlı
Yaylabağı beldesinde yakaladı. Yakalanan şahıs çıkarıldığı mahke-
mece tutuklanarak, Afyonkarahisar E Tipi Kapalı Ceza İnfaz
Kurumuna teslim edildi. >>İHA

Jandarma 5 ton 600 kilo gümrük
kaçağı ceviz içi ele geçirdi

Afyonkarahisar’da jandarma tarafından durdurulan bir
kamyonette gümrük kaçağı olduğu tespit edilen piyasa değeri
yaklaşık 1 milyon 680 bin TL olan 5 ton 600 kilo ceviz içi ele geçirildi.
Olay, Bolvadin ilçesinde meydana geldi.
Edinilen bilgilere göre, İl Jandarma
Komutanlığı Kaçakçılık ve Organize
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü ve
Bolvadin İlçe Jandarma Komutanlığı ekip-
leri aldıkları bir istihbarat üzerine bir kamy-
onetini durdurdu. Kamyonette arama

yapan ekipler koliler içerisinde piyasa
değeri yaklaşık 1 milyon 680 bin TL olan 5
ton 600 kilo ceviz içi ele geçirdi. Olayın
ardından A.U., M.U. ve H.U. isimli şahıslar
gözaltına alındı. Olayla ilgili savcılık
tarafından başlatılan soruşturmanın
devam ettiği bildirildi. >>İHA

Otomobilin börekçiye daldığı
kazada faciadan dönüldü
Afyonkarahisar’da kontrolden çıkan lüks otomobil

börekçi dükkanına daldı. Kaza esnasında dükkanın boş
olması, yaşanabilecek bir facianın önüne geçti.

Kaza, Sandıklı ilçe merkezi Konak
Caddesi üzerinde gece geç saatlerde
meydana geldi. Edinilen bilgilere göre,
S.K. yönetimindeki 34 YOB 95 plakalı oto-
mobil, sürücüsünün henüz belirlene-
meyen bir nedenle direksiyon hakimiyetini
kaybetmesi sonrası kontrolden çıktı. Araç
yol kenarındaki kaldırama çıkıp ardından
börekçi dükkanına daldı. Kaza sonrası
otomobil ve iş yerinde büyük çapta maddi
hasar meydana gelirken iş yeri adeta
savaş alanına döndü. Kaza sonrası büyük
panik yaşanırken dükkanın boş olması
yaşanabilecek bir facianın önüne geçti.
Kazanın ardından sürücü S.K., ifadesi
alınmak üzere emniyete götürüldü. >>İHA

Şarampole devrilen tırın sürücüsü yaralandı
Afyonkarahisar’da tırın şarampole devrildiği kazada 1 kişi yaralandı.

Kaza, Bolvadin ilçesi girişinde meydana
geldi. Edinilen bilgilere göre, A.P.,
idaresindeki 42 AON 904 plakalı tır
sürücüsünün henüz belirlenemeyen bir
sebepten ötürü direksiyon hakimiyetini
kaybetmesi sonucu kontrolden çıktı. Araç
ardından şarampole devrildi ve sürücü
A.P., yaralandı. Yaralı sürücü kaza sonrası
çevredekilerin haber vermesi üzerine olay
yerine gelen ambulans ile hastaneye
kaldırıldı. Kazada tırın dorsesinde bulunan
ve çevreye dağılan malzemeler ise olay
yerine gelen firma görevlileri tarafından
başka bir araca nakledildi. Kaza sonrası
jandarma tarafından inceleme başlatıldı.
>>İHA
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İİççmmee  ssiiggaarraayyıı  ssaağğIIııkkttaa  ssııhhhhaattttee  kkaall,,  
iiççeerrsseenn  bbıırraakkmmaazz  sseennddee  hhaall..

Sigara hem 
öIdürür hem 
süründürür

Ahmet YEŞİLAY

9 ana başlıkta 55 projemiz ile geliyoruz
MHP Afyonkarahisür Belediye Başkan Adayı Sezer Küçükkurt, "MHP’nin 9 ışık düsturundan
ve partimizin kuruluşunun 55. yılı münasebetiyle 9 ana başlıkta 55 ayrı projemiz hazır" dedi 

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP)
Afyonkarahisar Belediye Başkan Adayı
Sezer Küçükkurt beraberinde MHP İl

Başkanı Ahmet Kahveci, Merkez İlçe Başkanı
İbrahim Danaoğlu, İl Başkan Vekili Recep Yaman,
Merkez İlçe Başkan Yardımcısı İsa Güven, İl ve İlçe
Yönetim Kurulu Üyeleri ile KAÇEP Başkanı Av.
Nesrin Çelikbilek ve Yönetim Kurulu Üyeleri ile bir-
likte Gazlıgöl Caddesi ve Atatürk Caddesi’nde esnaf
ve vatandaşlarla bir araya geldi. 

BELEDİYELER VATANDAŞLA
İÇ İÇE YÜZ YÜZE OLMALI

Gazlıgöl Caddesi ve Atatürk Caddesi’nde esnafın
yoğun ilgisiyle karşılaşan Başkan Adayı Sezer
Küçükkurt, MHP’nin üretken belediyecilik anlayışını
anlatarak, “Belediyeler; vatandaşla her an iç içe, yüz
yüzedir, Devlet vatandaş ilişkilerinin tanziminde öncelik-
li ve belirleyici olan hizmet birimlerini bünyelerinde
barındırmaları dolayısıyla "devlet ile vatandaşı buluştur-
ma" hedefinin temelini oluşturmaktadır. Bu durumun,
belediyelerin devlet ve vatandaş ilişkisini düzenlemede-
ki sorumluluklarını her geçen gün artırdığı unutulma-
malıdır. Bu amaca yönelik olarak, seçilen ve seçen ilişk-
isinin yanı sıra, hizmeti sunanla, hizmeti alan arasında-
ki yakınlığın ve ortak yaşam alanı bağının kurulması
sağlanmalıdır. Ortak yaşam alanı; Yönetici ile vatandaş
arasındaki ilişkileri ve işleyişi kolaylaştırıcı, sıcaklaştırıcı
bir rol oynamalı; bu sıcaklık, güven ve dinamizmin
sürekliliğini sağlamalıdır. Bu ilişkinin, devlet ile vatan-
daşı buluşturma anlayışımızın esasını oluşturduğu
unutulmamalıdır.” ifadelerini kullandı.

AFYONKARAHİSAR KİLİTLENME
NOKTASINA GELDİ

Sürdürülebilirliğin önemine değinen Başkan Adayı
Küçükkurt, şu ifadelere yer verdi: “Sürdürülebilirlik çok
önemlidir. Biz fikirlerimizi, projelerimizi ortaya koyduk.
Ama hepimiz için yakın zamanda yaşadığımız sıkın-
tıların çoğu sürdürülebilirlikteki eksikliğimizden kay-
naklandı. Yaklaşık 15 yıl öncesini düşünelim, bunları
hep konuşmuştuk. Belki sizlerle de bunları konuştuk.
Şehrin bir karayolları vardı. Müzenin karşısında karay-
ollarından başladık. Yanında Sosyal Hizmetler, Çocuk
Esirgeme Kurumu, Birinci Sanayi Sitesi, Park Afyon
AVM’nin olduğu eski otogar alanı vardı. O zaman bu
binalar yoktu. Biz bunları o zamanlar dile getiriyorduk.
Bu kuşak aslında kurtuluşa vesile olabilecek bir kuşak.
Oradan devam ettiğimizde İl Jandarma Komutanlığının
bulunduğu yer, Halk Eğitim Merkezinin olduğu yer,
stadyumun olduğu alan. AFDORA’nın yapıldığı yer
henüz yapılmamıştı. Devlet Hastanesi, Tarım ve Orman
İl Müdürlüğü, AFJET A.Ş’nin bulunduğu yer. Buradaki
bant Afyonkarahisar’ın kurtuluşu olabileceğini resmi
kurumların,  kuruluşların taşınmakla ilgili bir sıkıntısı
olmadığını dile getirmiştik. Biz bugün bisiklet giremeyen
yollara tramvay sokmanın derdindeyiz. Burada raylı sis-
temi bu hat üzerindeki planlayabilseydik. Bunlar aslında
dile getirdiğimizde kabul gören fikirler, projelerdi.
Maalesef siyaseten eksikliğimizden ya da istişare
nazlığından dolayı bunları hayata geçiremedik. Biz fikri
takibi sürdürsekte icraat noktasında sürdürülebilirliği
sağlayamadığımız için bugün işte oraya Park Afyon
AVM’yi yaptık. Stadyumu bu şekilde yaptık. Toplumun
birçok kesiminden gelen tepkileri dinlemeden şehrimizi
bugün kilitlenmiş bir noktaya getirdik. Yani yola çıkış
gayelerimiz aslında hep aynı. Sürdürülebilirlikle ilgili şehrin
sakinlerinin, fikirlerinin dinlenmesi ile ilgili çabalarımız var.
Bu sefer eğer hemşehrilerimiz bize destek verirlerse, sizler
aynı şekilde desteği uygun görürseniz biz bu noktalardan
hareket etmeyi geçmişten bu zamana gelen şehrin kurtu-
luş noktası ile ilgili açılması ile ilgili fikirlerden sürdürülebilir-
liği sağlamaya çalışıyoruz.”

ÖNCELİKLE İŞ İNSANLARI
SANAYİCİLER DESTEKLENMELİ 

MHP İl Başkanı Ahmet Kahveci, mutlaka bir şehrin

sanayisinin olması gerektiğini söyledi. Başkan Kahveci,
“Kaldırım yapılabilir, yol yapılabilir, içme suyu v.s yapılır.
Ya da trafiği tek yön yapabilirsiniz. Bunlar hiç problem
değil. Bunlar Belediye Başkanlarının vaatleri arasın-
dadır. Ama insanlar önce ekmek sahibi olmak istiyor.
Ekmeği olmayanın bir sürü şey olmaz. Bunu hepimiz
biliyoruz. Maalesef günümüz şartlarında ekonomide
çok ciddi sıkıntılar yaşanıyor. Öncelikle sanayicilerin, iş
adamlarının desteklenmesi lazım ki bu şehre bunlar
katma değer getirsinler. Belediyenin direkt iş
adamlarının destekleme noktasında, tabi ki organize
sanayide kurulması lazımdır. İş adamlarımız, sanayici-
lerimiz öncelikle Belediye Başkanı da istimlak olsun
arsa konusu olsun bu konularda yardımcı olur. Yoksa
direk belediyeler hiçbir yere gidip bir organize sanayiyi
direkt yapmazlar. Biz bununla ilgili Afyon'da ciddi yerler
tespit ettik, lokasyonlar, plan ve projeleri hazırlandık.
Tüm bunlar yakında Belediye Başkan Adayımız Sayın
Sezer Küçükkurt tarafından sivil toplum kuruluşlarının
temsilcilerini çağıracağımız bir toplantıda anlatılacaktır.
Biz böyle bir toplantı organize edeceğiz. Tanıtım
anlatım Belediye Başkan adayımızdan, isteklerde sivil
toplum kuruluşlarından, iş adamlarımızdan olacak. Biz
de direkt bu konuda siyasi olarak desteklememiz
gerekiyor. Ben Başkanımızla ilk olarak yola çıktığımız-
da kendisine dedim ki, ‘Başkanım kiminle çalışmak
istiyorsak yani parti olarak şunu demeyeceğiz, burada-
ki 5 yüzü biz belirlemeyeceğiz. Lütfen Afyon'da liyakat
sahibi; Şehir Plancısı ise o kişiyi, sanayici alman
gerekiyorsa sanayiciyi, iş adamı alman gerekiyorsa iş
adamını, tüm sivil toplum kuruluşlarını bir arada
toplayabilecek bir meclis oluşturacaksınız. Biz parti
olarak kendine böyle bir destek veriyoruz. Diğer siyasi
partiler nasıl yapar bilmem. Ama daha önce nasıl
yapıldığı malumdur. Afyon'da genelde siyasi partiler
kendi partilerinden meclisler oluştururdu. Dışarıdan
göstermelik birkaç iş adamı alınırdı. Bunlarla da bugüne
kadar bir çözüm üretilemedi. Biz bu sefer dedi ki, ne
istiyorsan arkandayız. Biz bu konuda mesela sizin de
yakın bir arkadaşımız yönetimdedir. Biz bu konuda
karar aldık. İl Başkanı olarak benim söyleyeceğim bu
biz bu konuda desteğiz.” diye konuştu.

SEZER BEYİN BİR SİYASİ GEÇMİŞİ YOK
Başkan Kahveci, sözlerine şöyle devam etti: “Vali
Hanımın ve AFSİAD olarak sizin başlattığınız projeler
çok önemlidir. Ama belli bir süre sonra bu şehirde ne
hikmetse her şey birden bire siyasi anlaşılabiliyor.
Bilindiği üzere paranın siyaseti dili olmaz. Zaten olmadı
da olamazda. İş çok partizanlığa dönüşmemelidir. Biz
bu dönem Belediye Başkan Adayı çıkarırken bugüne
kadar hiç siyasete bulaşmamış bir ismi tercih ettik.
Sebep? Emin olun ki tüm partilere yakın biri olsun iste-
dik. Sezer Küçükkurt beyin MHP’de herhangi bir siyasi
geçmişi yok. Ortak bir yerde buluşulabilmeli ki bu şehir
ortak bir akılla yönetilebilsin. Eğer Sezer Beyi ittifak
adayı olarak çıkarsaydık o zaman Afyon’a bir katkı sun-
mazdık. İttifak adayı çıkarılması Afyon’da vatandaşın
veya belli bir kesimin beklentisi olabilir. Ama bugüne
kadar il başkanı olduğumdan bugüne kadar hiçbir
zaman yerel siyasette ittifaklardan bahsettiğimden hiç
basın duymamıştır, duyamazda. Çünkü ben hiç bah-
setmedim. Ama milletvekilliği seçimlerinde bir ittifak
vardı. Sayın Cumhurbaşkanımızla oturulup konuşulup
karar verildi. Ama yerelde artık insanlarımıza bir seçme
hakkı verilmelidir. Şehirdeki siyasal alanda tercih hakkı
mutlaka olmalı. Bu insanlar artık bakmalı, iş adamları,
sivil toplum kuruluşları vatandaş tercih edebilmelidir.
Şimdi biz ittifak yapmış olsaydık yani aday karşıda kim
çıkarsa seçimi başka birinin alma şansı var mıydı yoktu.
Öyle değil mi? Şimdi işin gerçeği budur. Ama şimdi
Afyon'da Mahmut bey'le büyük bir ihtimalle yarın açık-
lama yapacak. Afyon'da gerçekten insanlarımızın tercih
edebilecekleri, kıyaslayabilecekleri bu şehre bir şeyler
katıp katamayacağı noktasında adaylar içerisinden ter-
cih yapabilmeleri gerekliydi. Biz MHP olarak işte bunu

sağladık. Tüm seçimler zordur. Bu seçimler çetin geçe-
cek. Ama inşallah sonucu hayırlı olacak.”

İSTİŞARE ETMEK HER ZAMAN KAZANDIRIYOR 
AFSİAD Yönetim Kurulu Başkanı Kadir Sayın, istişare
etmenin her zaman kazandırdığını ifade ederek şunları
kaydetti:  “İstişareyi yapabilmek önemlidir. Bunun
sürdürülebilirliği de önemlidir. Mesela ortak akıl projeleri
Vali Hanımın istişareye yönelik çalışması da güzel oldu.
Ama tabi ki sürdürülebilirlikte önemlidir. Bugün bizde
sanayici olarak o koltukta ben de yer aldım. Bunların
ileri ileriye dönük bir fiiliyata veya işte icraata dön-
mesinin tek bir sebebi vardır. O da bu tarz istişarelerin
sıklaştırılmasıdır. O vizyon ve bakış açısıyla da çıkıp da

bununla alakalı da başarının gelmeme ihtimali yok.
Önemli olan inşallah hayırlısıyla dediğim gibi emel ve
hedefleriniz doğrusunda Belediye Başkanlığı oluşursa
o zaman başınızı çokça ağrıtırız. Çünkü biz AFSİAD
olarak projeyi çok seviyoruz. Önemli olan Afyon’a
yapılacak katkının medyası, derneğiyle olsun Başkanlık
göreviyle olsun her birimizin bir görevi vardır ve her bir-
imizde bir şeylerde ödün veriyoruz. Buradaki yaptığımız
olgunun en büyük eseri, kendi içimizdeki mutluluğu,
enerjisi de bir şeyi oluşturabildiğimizde ve gerçekten de
faydalı hale geldiyse zaten o amaç ve hedeflerin yerine
gelmesi bizleri mutlu ediyor.” 
>>YILDIZ YARIKKAYA



551 Şubat 2024 perşembe

Suudi Arabistan’ın görkemli binalarını
Türk doğal taşları süsleyecek 

Türkiye’de doğal taş ihracatının lideri konumundaki Ege Maden İhracatçıları Birliği, 2024 yılının
ilk yurtdışı pazarlama faaliyetini Suudi Arabistan’da gerçekleştirdi. Suudilere 2023 yılında 114
milyon dolarlık ihracat yapan Türk doğal taş sektörü 500 milyon dolarlık ihracat hedefi koydu. 

Türkiye ile Suudi Arabistan arasında son dönemde
siyasi ilişkilerde yaşanan olumlu havanın ihracat
rakamlarımıza olumlu yansıdığına dikkati çeken

Ege Maden İhracatçıları Birliği Başkanı İbrahim
Alimoğlu, Suudilerin doğal taş taleplerini İtalya ve
İspanya’dan Türkiye’ye kaydırmak istediğini, Türk
doğal taş sektörünün Suudi Arabistan pazarında daha
da güçleneceği, Suudi Arabistanlı 15 ithalatçı firmayla
ikili iş görüşmeleri (B2B) yaptıklarını dile getirdi. 

İTALYAN VE İSPANYOLLARDAN 
BİZE DÖNÜYORLAR

Türkiye ile Suudi Arabistan arasındaki siyasi ilişkilerin
gergin olduğu süreçte Suudi ithalatçıların İtalya ve
İspanya’dan doğal taş ithalatına yöneldiğiini dillendiren
Alimoğlu, “Suudi Arabistanlı doğal taş ithalatçıları iki
ülke arasındaki ticaretin tekrar başlamasından ve Türk
doğal taşlarını ithal edebilecek olmaktan dolayı çok
mutlular. İkili iş görüşmelerinde Türk firmalarımıza ilgi-

leri çok yoğundu. Ticaret Heyetimizin meyvelerini kısa
sürede alacağımıza inanıyoruz” dedi. Suudi Arabistan
Sektörel Ticaret Heyeti kapsamında Dammam
şehrinde 7 firmayı, Riyad’ta 9 firmayı ziyaret ettiklerini
aktaran Alimoğlu, firma ziyaretleri kapsamında depo,
showroom, üretim ve işleme tesislerinde incelemeler
yaptıklarını kaydetti. Türk doğal sektörümüzün Suudi
Arabistan’a yaptığı ihracatın 2023 yılında yüzde 41’lik
artışla 81 milyon dolardan 114 milyon dolara çıktığı bil-
gisini veren Alimoğlu, “Ege Bölgesi’nden Suudi
Arabistan’a yapılan doğal taş ihracatımız yüzde 71’lik
artışla 24 milyon dolara yükseldi. Bu ihracatın tamamı
işlenmiş ürünlerden oluşuyor. Orta vadede Suudi
Arabistan’a Türkiye genelinde 500 milyon dolarlık
doğal taş ihraç etmek istiyoruz. Suudi Arabistan
Sektörel Ticaret Heyetimizin sonuçlarının bu hedefe
ulaşmamıza katkı sağlayacağına inanıyoruz” şeklinde
konuştu. Suudi Arabistan’ın petrol gelirleriyle yıllık 224

milyar dolar dış ticaret fazlası verdiğine temas eden
Alimoğlu şöyle devam etti: “Suudi Arabistan ekonomisi,
2022 yılında yüzde 7,6’ık güçlü bir büyüme kaydetti. Bu
büyüme inşaat, altyapı ve turizm gibi sektörlerdeki
yatırımların artmasından kaynaklanıyor. Ülkede, konut,
ticari ve altyapı projeleri için büyük miktarda mermer
kullanılıyor. Suudi Arabistan hükümeti, mermer kul-
lanımını teşvik ediyor. Suudi Arabistan hükümeti, 2030
Vizyonu doğrultusunda turizm, madencilik, sağlık ve
teknoloji gibi sektörlere yatırımlar yapıyor. Riyad’ın
yeni yüzü olacak akıllı şehirler kuruyorlar. Mukaab
isimli küp şeklinde yapı bu akıllı yerleşim yerlerinin
vizyonu olacak. 48 milyar dolar yatırımla kurulacak bu
akıllı şehirlerde Türk mermerinin daha yoğun kullanıl-
ması en büyük hedefimiz. Suudi Arabistan 2023 yılın-
da 3,5 milyar dolar doğal taş ithal etti. Doğal taş sek-
törümüz zengin ürün deseni ve renk çeşitliliğiyle Suudi
Arabistan’ın talebini karşılayacak konumda. Biz bu
güçlü yönlerimizi katma değere dönüştüreceğiz.” 

DOĞAL TAŞ İHRACATINDA EN BÜYÜK ARTIŞ
SUUDİ ARABİSTAN’A OLDU 

Türkiye, 2023 yılında 183 ülke ve gümrüklü bölgeye
doğal taş ihracatı yapmışken, ihracatta ilk sırada yüzde
3’lük artışla 432 milyon dolarlık tutarla Çin Halk
Cumhuriyeti yer aldı. 2022 yılında doğal taş ihracatın-
da lider olan Amerika Birleşik Devletleri 2023 yılında
yüzde 15’lik azalışla 388 milyon dolarla ikinci sıraya
geriledi. Hindistan’a doğal taş ihracatımız yüzde 17’lik
artışla 159 milyon dolara çıkarken, doğal taş ihracatın-
da yüzde 41’lik artışla en büyük artış hızını
yakaladığımız Suudi Arabistan’a 114 milyon dolarlık
doğal taş ihracat başarısı gösterdik. Beşinci sıranın
sahibi 104 milyon dolarlık taleple Irak oldu. 

17 FİRMADAN 19 İŞ İNSANI 
HEYETTE YER ALDI

Ege Maden İhracatçıları Birliği’nin 21-25 Ocak 2024
tarihleri arasında düzenlediği “Suudi Arabistan Sektörel
Ticaret Heyeti”ne; ALİMOĞLU MADENCİLİK A.Ş.,
ALİMOĞLU MERMER GRANİT SAN.TİC.A.Ş.,
ARSLANLAR MADEN SAN. TİC. LTD. ŞTİ., BALMAH-
MUT MERMER FAY TAŞ SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ.,
BAŞARANLAR İNŞ. TİC. SAN. A.Ş., BATI EGE MER-
MER SAN.TİC.A.Ş., BUTİKMAR MERMER SAN. TİC.
LTD. ŞTİ., GÜREL MERMER SAN. TİC.A.Ş., HAZ
MERMER SAN.TİC.A.Ş., MASSTONE MADENCİLİK
A.Ş., MEGAMER PROJE MERMER MADEN DEK.
İNŞ. SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ., NATİONAL MAR SAN.
TİC. LTD. ŞTİ., NATUR MADENCİLİK LTD.ŞTİ., REND
MADENCİLİK LTD. ŞTİ., RENEKS MERMER TİC.
LTD. ŞTİ., SEZGİN MERMER SAN.TİC.A.Ş., ŞENLER
MERMER SAN.TİC.A.Ş., TUNÇ MERMER
SAN.TİC.LTD.ŞTİ ve YESMAR MERMER SAN. TİC. LTD.
ŞTİ.” firmalarından 19 iş insanı katıldı. Türkiye’nin Riyad
Büyükelçisi Fatih Ulusoy, Riyad Ticaret Müşaviri Ramazan
Ersoy ve Riyad Ticaret Müşaviri Yardımcısı Burak
Balkanlıoğlu, Türk heyetiyle bir araya gelerek, Suudi
Arabistan pazarıyla ilgili bilgi paylaşımında bulundu.
>>YILDIZ YARIKKAYA

2024 yılı şehitler
takvimi yayınlandı
Belediye tarafından, Valilik ve Türkiye Harp Malulü
Gaziler Şehit Dul ve Yetimleri Derneği katkılarıyla

hazırlanan 2024 Yılı Şehitler Takvimi yayınlandı.

Vatanı için en değerli varlığını, canını feda etmiş, Şehit-
lerin ve Gazilerin hatıralarını yaşatmak adına hazır-
ladığı 2024 Şehitler Takvimi, Belediye Başkanı Mehmet
Zeybek, Türkiye Harp Malulü Gaziler Şehit Dul ve
Yetimleri Derneği Afyonkarahisar Şube Başkanı İsmail
Kumartaşlı, şehit aileleri ve gazilerimizin katılımıyla
Başkanlık makamında düzenlenen programla tanıtıldı.

ŞEHİT AİLELERİMİZİN HER
DAİM YANINDAYIZ

Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, vatanımızın bölün-
mez bütünlüğü için canını seve seve feda eden tüm
şehitlerimizi rahmet, minnet ve şükranla yâd ederken
gazilerimize sağlık ve afiyet diledi. Şehit ailelerimizin her
zaman yanlarında olduğunu dile getiren Başkan,
“Ülkemizin bölünmez bütünlüğü ve bakası için canlarını
feda eden aziz şehitlerimizi unutmamız mümkün değil.
Onların aziz hatırasını yaşatmak adına Şehit ve Gaziler
Derneğimizle bugüne kadar olduğu gibi bu günde bir
aradayız. Şehitlerimizin fotoğraflarının olduğu Şehitler
Takviminin basımını yaptık. Cenab-ı Allah güzel ülkem-
ize göz diken hainlere fırsat vermesin. Türk Silahlı
Kuvvetlerimize, güvenlik güçlerimize güç kuvvet,
metanet diliyorum. Zor bir coğrafyada yaşıyoruz.
Vatanımız için canlarını feda eden şehitlerimiz için ne
yapsak azdır. Cenab- Hak ülkemize göz diken hainlerin
belasını versin. Tüm şehitlerimizin ruhu şad mekânları
cennet olsun. Şehitlerimizin emaneti ailelerimizin her
zaman yanındayız” şeklinde konuştu.

“AZİZ ŞEHİTLERİMİZ İÇİN NE YAPSAK AZ”
Desteklerinden dolayı Belediye Başkanına teşekkür
eden Türkiye Harp Malulü Gaziler Şehit Dul ve Yetimleri
Derneği Afyonkarahisar Şube Başkanı İsmail
Kumartaşlı ise; “ Vatanın bölünmez bütünlüğü
bayrağımızın dalgalanabilmesi için hayatlarını veren aziz
şehitlerimiz için ne yapsak azdır. Bizlere düşen görev
onların aziz hatırlarını yaşatmaktır. Bu kapsamda bu sene
14. yılında Belediye Başkanlığımız ile beraber basımını
yaptığımız Şehitler Takvimi yayınlandı. Sağ olsun
Başkanımız Mehmet Zeybek’in talimatları ile 2 bin 500
adet bastırıldı. Talep olursa da basımı tekrardan yapılacak.
Sayın Belediye Başkanımıza şehit ailelerimize ve gaziler-
imize göstermiş olduğu ilgi ve alakadan dolayı teşekkür
ediyoruz. Hizmetlerinden dolayı gönüllerimizde ayrı bir yeri
olacaktır ” dedi. >>YILDIZ YARIKKAYA

Esnaflardan Başkan Koyuncu'ya sıcak ilgi 
Göreve geldiği günden bu yana ‘İlçemizi birlikte yönetiyoruz’ diyerek sık sık ilçe
sakinleriyle bir araya gelen Başkan Koyuncu esnaf ziyaretlerine devam ediyor. 

Gelenekselleştirdiği salı pazarı ziyaretleriyle esnaflar-
la hemhal olmaya devam eden Başkan Koyuncu
esnafları ziyaret ederek, hem sohbet etti, hem de
talep ve önerileri dinledi.Başkan Koyuncu gerek ilçe
halkıyla, gerekse esnafla sürekli iletişim halinde
olduklarını belirterek; “Hep Birlikte Daha İyiye diyerek
çıktığımız bu yolda Emirdağ'ımızı hak ettiği yere
ulaştırmak için var gücümüzle çalışıyoruz. Sadece

hizmetlerimizle değil, muhabbetimizle de hemşehri-
lerimizin gönlünde yer edinebilmişsek ne mutlu bize.
Birlik ve beraberlik içerisinde şehrimiz için çalış-
malarımıza devam edeceğiz." ifadelerini kullandı.
Başkan Koyuncu'ya yoğun ilgi gösteren esnaflar
kendilerine verdikleri destekler ve ilçeye kazandırdık-
ları için Emirdağ Belediye Başkanı Serkan
Koyuncu'ya teşekkür ettiler. >>AYŞEGÜL CENGİZ

Koyuncu
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Cumhurbaşkanı Erdoğan
Seçim Beyannamesini açıkladı
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, AK

Parti'nin 31 Mart 2024 Mahalli İdareler
Seçim Beyannamesi’ni sunmak üzere

açılışını gerçekleştirdiği AK Parti Kongre
Merkezi’nde konuştu. Erdoğan, odaklandıkları tek
yerin Türkiye’nin ve şehirlerin ihtiyacı, milletin bek-
lentisi olduğunu dün İstanbul’da açılışı gerçekleşen
metronun, İzmir’de açılan şehir hastanesinin mil-
letin beklentisi olduğunu ifade etti. Türkiye’nin 81
vilayetinin her biri demokrasi ve kalkınma atılım-
larından yatırımlarından, projelerinden, icraatların-
dan olan payı aldığını, almayı da sürdürmekte
olduğunu vurgulayan Erdoğan, “Bu gerçekler orta-
da olmasına rağmen gözü ve gönlü şehrine hizmet
etmek yerine başka yerlere dönük olanlara ne
söyleseniz nafile. Şehirlerimiz hizmetini göremediği
bu insanların sadece gölgesine bakmaktan sadece
afişlerini seyretmekten sadece propagandasına
maruz kalmaktan bıktı, usandı, yıldı. İnşallah 31
Mart’ta bu gölgeler şehirlerimizin üzerinden çekile-
cek ve insanlarımız gerçek belediyeciliğin, gönül
belediyeciliğinin üretkenliğine kavuşacaktır. Bunun
için biz her yerde ve her alanda eser ve hizmet
siyaseti ile ülkemizi kalkındırmanın büyütmenin
güçlendirmenin mücadelesini veriyoruz. Gerisi
lafügüzaftır” diye konuştu. Kendi belediye başkan-
larından ve adaylardan isteğinin milletten aldıkları
emaneti layıkıyla taşıyacak, şehrin kimliklerinden
taviz asla vermeden gece gündüz çalışacaklarını
belirten Erdoğan, “Hiçbir zaman sadece seçimden
seçime vatandaşımızı hatırlayan seçimden seçime,
insanımızın kapısına giden bir kadro olmadık,
olmayacağız. Biz hiçbir zaman vatandaşımızı
aldatmaya kalkmadık. Seçim dönemlerinde
verdiğimiz her sözün takipçisi olduk, her projemizi
hayata geçirdik. Herhangi bir sebeple, gereğini ifa
edemediğimiz veya geciktirdiğimiz vaatlerimizin
hesabını da milletimize açık yüreklilikle verdik.
Belediye başkanlarımıza, temel belediyecilik
faaliyetlerini bir hakkın yerine getirme yanında,
hemşerilerinin, her bir ferdine, günün 24 saati, yılın
365 günü kapılarının ve gönüllerinin açık olması
gerektiğini hep söylüyoruz. Aynı hareket tarzını
teşkilat mensuplarımıza, milletvekillerimize,
bürokraside, birlikte çalıştığımız arkadaşlarımıza
da telkin ediyoruz. Böyle bir yaklaşımla ülkeye mil-
lete hizmet edenlerin ne şehirlerimiz, ne insan-
larımız arasında ayrımcılık, hele hele siyasi bağna-
zlık yapması asla düşünülemez. Bu sebeple daha
önceki 2023 hedeflerimiz gibi bugünkü Türkiye
Yüzyılı vizyonumuzu da  ülkemizin ortak değeri,
halkımızın ortak hayali olarak görüyoruz.  Ülkemiz
ve milletimiz iyi olan, güzel olan, hayırlı olan her
şeyin başımızın üzerinde, kalbimizin en mutena
köşesinde yeri vardır. Ürettiğimiz, hayata
geçirdiğimiz, ülkeye kazandırdığımız iyi, güzel,
hayırlı olan her şeyin sahibi milletimizdir. Türkiye
Yüzyılı şehirleri için gerçek belediyecilik pro-
gramımızı da ülkemizde yaşayan her bir ferdin
değeri olarak milletimize armağan ediyoruz” şek-
linde konuştu. 

Erdoğan, seçim beyannamesinin üzerine bina
edildiği vizyonlarının 30 yıllık belediyecilik
birikimin ve Türkiye’nin siyasi, ekonomik,
askeri gücüyle ulaştığı küresel güç seviyesinin
mahsulü olduğunu söyledi.
Erdoğan, vizyonlarının bazı temel ilkelerini söz
ederek şu ifadeleri kullandı: 
“AK Parti olarak demokrasinin ve kalkınmanın,

yerelden başladığına inanıyoruz. Reformlar yoluyla
yerel yönetimlerin idari ve mali kapasitelerini
güçlendirerek bu yolu hep açık tuttuk. İnsan Önce-
likli hizmet odaklı anlayışı tahkim ederek milletimizi
hayalleriyle buluşturduk. Şehirlerin çarpık
kentleşmeden altyapıya, ulaşımdan, imara kadar
birikmiş sorunlarını çözüme kavuştururken bunu
sadece bir başlangıç olarak gördük. Eser ve hizmet
siyasetimizin standartlarını, ülkenin artan gücü ve
milletin artan hayat seviyesine uygun şekilde sürek-
li yükseltildik. Altyapı ve üstyapı projelerini şehirlere
kazandırırken bugünün değil, geleceğin
ihtiyaçlarını dikkate aldık. Kent estetiğini
önceleyen, şehirlerin özgün mimarisini ve kimliğini
koruyan projelere, yatırımlara, planlamalara öncelik
tanıdık. Şehirlerin tarihi mirasını muhafaza ederek
geleneği geleceğe taşımaya önem verdik.
Katılımcılığı, kapsayıcılığı, şeffaflığı ve hesap ver-
ilebilirliği güçlendiren her adımı destekledik. Gönül
belediyeciliğiyle mahalli idarelerde yeni hizmet
standardı oluşturduk. İnsanların dertleriyle dertle-
nen, sosyal belediyecilikte yenilikçi uygulamalara
imza atan ve toplumun tüm kesimlerine dokunan
bir anlayışı hakim kıldık. Değer üreten projelerle,
kültür belediyeciliğinde örnek uygulamalar ortaya
koyduk. Tüm bu adımlarla AK Parti belediyeciliğini
markalaştırırken sürekli kendi kendimizde yarıştık.
Şimdi bu ülkeleri tamamlayıcı nitelikte yepyeni bir
vizyonla milletimizin huzurundayız. Uzun yıllara sari
belediyecilik tecrübemize ve birikimimize dayalı
yenilikçi yaklaşımları Türkiye Yüzyılı şehirleriyle
taçlandırmak istiyoruz. Bu doğrultuda yeni
dönemde yerel yönetimlerdeki önceliklerimizi şun-
lar oluşturacaktır. Afetlere dayanıklı dirençli ve
sağlam yerleşim yerleri kuracağız. Şehirlerimizi
iklim değişikliğine uyumlu hale getireceğiz. Akıllı
uygulamalara ve yeni nesil dijital teknolojilere
uyumlu altyapılar tesis edeceğiz. Yerel kalkınma
odaklı, ekonomisi değer üreten, yerel yönetim
anlayışını güçlendireceğiz. Gençler, çocuklar,
yaşlılar, engelliler kadınlar ve tüm toplumsal kesim-
lere karşı duyarlı, kapsayıcılığı yüksek sosyal
belediyecilik hizmetlerini geliştireceğiz. Güçlü aile,
güçlü toplum anlayışıyla hareket eden yerel yöne-
timleri destekleyeceğiz. Kültür ve medeniyet
tasavvuruna sahip çıkan bu değerleri koruyup gele-
cek kuşaklara taşıyan projeler yürüteceğiz. Çevr-
eye ve doğal hayata karşı hassas yeşil kalkınma
politikasını benimsemiş, sıfır atık modelini uygu-
layan, sürdürülebilir belediye yönetimlerinin daima
yanında olacağız. Evlatlarımıza havası, suyu,
toprağı ve çevresi temiz şehirler bırakacağız.
Ülkemizi mimarisi estetik, tarihi ve kültürel varlıkları

korunmuş, huzurlu güvenli kentlerle donatacağız.
Kırsaldaki hayat standartlarını yükselterek insan-
ların doğup büyüdükleri yerlerde kalmalarını inşal-
lah teşvik edeceğiz. Etkin, verimli, adil, şeffaf ve
sorumlu yönetimi anlayışımızdan taviz vermeye-
ceğiz. Katılımcılığa, kaliteli hizmet üretimine ve
vatandaş memnuniyetine odaklanan yönetimlerle
belediyelerimizi geleceğe hazırlayacağız.
Vizyonumuzun özünü oluşturan gerçek belediyeci-
lik sözümüzü şu on üç temel başlık üzerine bina
ediyoruz. Üretken, adil, erişilebilir, vizyoner, şefkatli,
sürdürülebilir, yenilikçi, kalkınmacı, çağdaş, güçlü,
kapsayıcı, dinamik vatansever belediyecilik.” 
Gerçek belediyecilik uygulamalarının
Türkiye’ye yapacağı katkıları açıklayan
Erdoğan sözlerini şu şekilde sürdürdü: 
“Gerçek belediyecilik üretken, dinamik, çağdaş ve
akılcı projelerle insanımızın günlük hayatını kolay-
laştıracaktır. Adil, şeffaf ve sorumlu yönetim
anlayışıyla tüm bireylere güven verecektir.
Erişilebilir olacak herkesin taleplerini ve görüşlerini
dikkate alacak bunun için gereken iletişim ağlarını
kuracaktır. Vizyonel projelerle geleceği öngörülebilir
hale getirecektir. Şefkatiyle, içindeki tüm canlılarıy-
la, şehir sahip çıkarak değer katacaktır.
Sürdürülebilir çözümlerle dünyaya ve insanlığa
karşı sorumluluklarını bilerek hareket edecektir.
Yenilikçi ve değişime açık adımlarla geniş bir dünya
görüşünün temsilcisi olacaktır. Sürekli yeni kay-
naklarla desteklediği kalkınmacı uygulamalarıyla
şehrin potansiyelini harekete geçirecektir. Her işin
temeli olan eğitimi mesleki, kültürel, kişisel boyut-
larıyla hayatın tüm alanlarına yayarak şehrini
insanıyla bütünleştirecektir. Kapsayıcı bir yaklaşım-
la dezavantajlı kesimler başta olmak üzere
herkesin hizmetlerden ve imkanlardan faydalan-
abilmesini sağlayacaktır. Gençlerin dinamizmini
kendileri ve şehirleri için en doğru şekilde kullan-
abilmesini temin edecektir. Değerlerini bilen,
tanıyan, yaşayan ve yeni nesillere aktaran insan-
lardan oluşan şehirlerle geleceğine güvenle baka-
caktır. Elbette gerçek belediyecilik tüm bunlar için
yerel yöneticilerin çalışkanlıkları ve azimleriyle
vatandaşımızın her adımında, her anında, hep
yanında olmasını sağlayacaktır. Esasen her birinin
altını onlarca, yüzlerce başlıkla donatabileceğimiz
tüm bu ilkelerle yaklaşımlarla, hedeflerle adeta
tuğla, tuğla, Türkiye Yüzyılı şehirlerini inşa ede-
ceğiz.” Erdoğan, AK Parti genel ve yerel her
seçimde açıkladığı büyük projeleriyle bilinen bir
parti olduğuna vurguladı. Son dönemdeki seçim-
lerde artık seçim vaatlerinin merkezine büyük pro-
jeleri yerleştirmediklerine dikkat çeken Erdoğan,
“Bölgesel güç olmanın ötesinde artık küresel ölçek-
te söz ve iddia sahibi ülke haline gelme yolunda
ilerleyen Türkiye'nin her projesi zaten büyüktür.
Bunun yanında asırlık altyapı ihmallerini önemli
ölçüde tamamlayan Türkiye, kendini yeniden kurul-
maz sancıların yaşandığı dünyanın yeni yönetim ve
ekonomi düzenine hazırlamaktadır. Yapay zekadan
uzay faaliyetlerine kadar yüksek teknoloji temelli
çalışmaların önemli kazandığı küresel sistemin
önde gelen aktörleri arasında yer almanın mücade-
lesini biz veriyoruz. Çünkü biz ülkemiz sadece
bugününü kurmakla ve kurtarmakla değil aynı
zamanda geleceğini inşa etmekle de mesul olduğu-
muzu biliyoruz” ifadelerini kullandı. 
Milletin bize cumhurbaşkanlığında ve mecliste
ülkeyi yönetme, belediyelerde şehirlerimize
hizmet etme sorumluluğunu verdiğini vurgu-
layan Erdoğan milletin bir misyonu üzerlerine
yüklediklerini belirtti. 
Hayatımızın her döneminde olduğu gibi bugün de

milletimize layık olmak, onun beklentilerini hayata
geçirmek için gece gündüz çalışmakta şeref duy-
duklarını söyleyen Erdoğan, “Türkiye'yi dünyanın
en büyük ülkeleri arasındaki hak ettiği yere çıkart-
ma sözümüzün gerisinde işte böyle kapsamlı bir
vizyon vardır. Adına Türkiye Yüzyılı dediğimiz bu
vizyonun hedefleri elbette atfettiğimiz anlama
uygun şekilde çok daha sofistikedir. Bu demek
değil ki yatırım eser ve hizmet siyasetimizi ihmal
edeceğiz asla. Ülkemizin, şehirlerimizin,
insanımızın tüm ihtiyaç karşılayacak yatırımları

özellikle yapmak rutin bir
faaliyetimiz olarak hep
sürecektir. Ancak
odağımızın merkezini çok
daha ileriye taşıyarak
yolumuza devam ede-
ceğiz. Dünyadaki çatış-
maların önemli çatışmanın
merkez durumundaki bir böl-
genin güven ve istikrar abidesi
ülkesi olarak yoluna devam etmek
öyle kolay değildir” ifadelerine yer
verdi. 
Siyasetten ekonomiye,
her alanda
çözmemiz gereken
sorunlar, sıkın-
tılar, zorluklar
mutlaka
mevcut
olduğunu ifade eden Erdoğan şu ifadeleri
kullandı: 
“ Ülkemizi bugünkü gücüne, güvenlik ve refah
seviyesine getiren yönetim olarak mevcut sorun-
ların çözüm adresi yine biziz AK Parti. Dikkat
edilirse Cumhur İttifakı dışındaki partilerin ve
siyasetçilerin böyle bir gündemleri zaten yoktur.
Türkiye günübirlik siyaset, günübirlik polemik,
günübirlik çekişme üzerine kurulu gündemlerin
bedelini geri kalmışlık ihmal edilmişlik siyasi ve
ekonomik vesayet olarak uzun yıllar boyunca
ödemiştir. Belediyelerde geçtiğimiz 30 iktidarda,
geçtiğimiz 21 yıl bu kısır döngüyü kırarak ülkemize
cumhuriyet tarihinin en büyük atılımlarını  yaşat-
tığımız  dönem olmuştur. “ Türkiye’de halen eski
hastalıklarını canlandırmak, ülkemizi yeniden kısır
döngüye hapsetmek isteyen bir zihniyet olduğunu
vurgulayan Erdoğan, “Bugün de aynı gaye ve
heyecanla yolumuza devam ediyoruz. Ama ülkem-
izde hala eski Türkiye'nin hastalıklarını canlandır-
mak, ülkemizi yeniden kısır döngüye hapsetmek
isteyen bir zihniyet var. Bunlar kimi ideolojik saik-
lerle, kimi farklı iç ve dış çıkar bağlantılarıyla kimi
tamamen kendi hırsları veya beceriksizlikleri sebe-
biyle adeta ülkeyi paçalarından tutup aşağı doğru
çekmeye çalışıyor. Siyasetin cilvesi olarak
gördüğümüz kimi söylemler dışında vaktimizi ve
bunun yanında enerjimizi sadece hedeflerimize
doğru yürümek için kullanıyoruz. Hırsı boyunu
aşanlara diyoruz ki hiç heveslenmeyin. Size AK
Parti'den ve Cumhur İttifakı'ndan ekmek çıkmaz.
Yalan, iftira, çarpıtma ve algı oyunları üzerine bina
ettikleri kirli kampanyalarla üzerimize gelenlere
meydanı tabii ki terk etmiyoruz. Hakikat güneşinin
karşısında eriyip gitmeyecek hiçbir yalan yoktur.
Bu konuda muhatabımız doğrudan milletimizdir.
Her ne kadar bazıları görmek, duymak, anlamak
istemese de bizim siyaset anlayışımız ve yön-
temimiz budur. İnsanımızın şöyle gönlünden
kopup gelen bir Allah razı olsun duasına hiçbir
şeyi değişmeyiz. Önümüzdeki seçimlere, aday-
larımızla beraber işte bu şekilde hazırlanıyoruz.
Bu duygularla seçim beyannamemizin ülkemize
ve milletimize hayırlı olmasını diliyorum. AK Parti
ve Cumhur İttifakı adaylarımıza başarılar temenni
ediyorum” dedi. >>İHA 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, “Türkiye’nin 81 vilayetinin her biri demokrasi ve kalkınma atılımlarımızdan,
yatırımlarımızdan, projelerimizden icraatlarımızdan olan payı almıştır, almayı da sürdürmektedir” dedi.   

Erdoğan
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AKÜ’de Misafir Araştırmacı
Koordinatörlüğü Kuruldu

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) tarafından Misafir
Araştırmacı Koordinatörlüğü (MİSAK) kuruldu.

Yurt içi veya yurt dışından, resmi ya da özel
kurumlarda çalışmakta olan araştırmacıların,
AKÜ’de misafir araştırmacı olarak bulunup
araştırma yapmasına olanak sağlayacak olan
Misafir Araştırmacı Koordinatörlüğü kuruldu.
Koordinatörlük, AKÜ Senatosunun 20 Aralık
2023 tarihli toplantısında, Misafir veya Doktora
Sonrası Araştırmacı Kabul Yönergesinin kab-
ulünün ardından Mühendislik Fakültesi Öğre-
tim Üyesi ve Bilimsel Araştırma Projeleri Birimi

Koordinatörü Doç. Dr. Mustafa Yalçın’ın koor-
dinatör olarak atanmasının ardından faaliyet-
lerine başladı. Misafir Araştırmacı
Koordinatörlüğü, doktora sonrası araştırmacı,
kıdemli misafir araştırmacı ya da misafir lisan-
süstü araştırmacı statüsündeki araştırma-
cıların kabulüne ilişkin işlemleri koordine etmek
üzere kuruldu. Misafir araştırmacıların AKÜ’ye
gelip araştırma yapabilmesi için davet eden
AKÜ öğretim üyelerinin MİSAK internet

sitesinde bulunan otomasyon sistemi
üzerinden araştırma önerisi yapması gerek-
mekte olup, kabul edilen misafir araştırmacılar
AKÜ birim, bölüm, ana bilim dalı ya da uygula-
ma ve araştırma merkezlerinde araştırma
yapabilme imkanı bulacaklar. Misafir araştır-
macılar ve AKÜ’ye araştırmacı davet etmek
isteyen öğretim üyeleri, ayrıntılı bilgiye
misak.aku.edu.tr adresinden ulaşabilirler.
>>BETÜL SERT

Yarıyıl badminton turnuvası tamamlandı
Afyonkarahisar Tınaztepe Spor Salonu'nda düzenlenen Yarıyıl Badminton

Turnuvası, 6 farklı kategoride toplamda 63 sporcunun katılımıyla sona erdi.
Dereceye giren sporculara madalyaları, Afyonkarahisar Gençlik

ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu ve Spor Hizmetleri
Müdürü Yılmaz Erşen tarafından takdim edildi.Turnuvaya ilişkin
konuşan İl Müdürü Kasapoğlu, badminton branşına olan ilginin
oldukça yüksek olduğunu ifade etti. Badmintonun popülerliğinin
artmasıyla birlikte gençlerin ve yetişkinlerin bu spor dalına olan
ilgisinin arttığını belirten Kasapoğlu, ilerleyen dönemlerde daha
büyük organizasyonlar ve daha fazla katılımcıyla gerçekleştirile-
cek turnuvaların planlandığını da sözlerine ekledi. Yapılan turnu-
va ile sporcuların yeteneklerini sergileme ve rekabet etme fırsatı

bulduğunu belirten İl Müdürü Kasapoğlu, badmintonun fiziksel
aktiviteye olan katkıları, refleksleri geliştirme ve sosyal etkileşimi
arttırma gibi birçok avantajını da vurguladı. Bu tür spor etkinlik-
lerinin gençlerin sağlıklı yaşam tarzı ve spor alışkanlıklarının
gelişmesine katkı sağladığının altını çizen Kasapoğlu, badminto-
nun her yaş ve seviyeden sporcu için uygun bir seçenek olduğunu
dile getirdi. Son olarak, turnuvanın başarıyla tamamlanmasında
emeği geçen herkese teşekkürlerini sunan İl Müdürü Kasapoğlu,
badminton branşında daha fazla sporcu yetiştirme ve başarılar
elde etme hedeflerinin olduğunu belirtti. >>FAHRİYE ÇIRACI

KÜÇÜK ERKEKLER                                                                                         KÜÇÜK KIZLAR
1:RAMAZAN YILMAZ 1:ELİF NİSA YILANCI
2:MEVLÜT SEMİH ERGÜRBÜZ 2:ELİF SERT
3:KADİR MEYDAN 3:HAVVANAZ AKSOY
3:SAMET BERK YILMAZ 3:ZEYNEP KAÇAR
YILDIZ ERKEK YILDIZ KIZLAR
1:BEKİR YEŞİLOVA                                                                                         1:CEYLİN ÇELİK
2:MUSTAFA KIRŞAN 2:NERİMAN YILANCI
3:UMUT EFE YAVUZ 3:ELİF ŞENOL
3:YİĞİT KORKMAZ 3:FİRUZE ARSLAN
GENÇ ERKEK GENÇ KIZLAR
1:ALİ AYDOĞAN 1:BETÜL BEYZA KILIÇ
2:EMİRHAN PORTAKAL 2:ELİF YAĞIZ
3:BEDİRHAN FİDAN 3:YAĞMUR ERZİNCANLI
3:HAKTAN AVCI 3:ZEYNEP İNAN

Dereceye giren sporcular:

Sandıklı’da marketlere
yönelik denetim Afyonkarahisar’ın

Sandıklı
ilçesinde mar-
ketlere yönelik
gramajı, son
kullanma 
tarihleri ve
fiyat etiketi
denetimi 
yapıldı.

Sandıklı’da zabıta ekipleri ürünlerin etiket fiyatlarını tek tek
yazan ekipler daha sonra kasa fiyatlarıyla karşılaştırdı.
Konu ile ilgili açıklama yapan zabıta müdürlüğünden
yapılan açıklamada, “Halkımızın refahı için gerekli has-
sasiyeti gösteriyor, fırsatçılığa izin vermiyoruz. Belediye
olarak üzerimize düşen çalışmaları titizlikle yerine
getirirken, esnafımızın da gramaj, son kullanma tarihleri,
etiket ve fiyat uygulamasında aynı duyarlılığı göster-
melerini ve kurallara riayet etmelerini rica ediyoruz”
ifadelerine yer verildi. >>İHA

Gençlik merkezlerindeki eğitimlere
müftülük öğrencileri de katılacak
Afyonkarahisar Gençlik Merkezi Müdürü Hasan Hüseyin Bala, T3

Vakfı Afyonkarahisar İl Sorumlusu Betül Can ve Gençlik Lideri
Osman Temel, Afyonkarahisar İl Müftülüğü ’nü ziyaret ederek gençlik

merkezinin çalışmaları hakkında fikir alışverişinde bulundu.
Afyonkarahisar Gençlik Merkezi
bünyesinde gerçekleştirilen "Dene-
yap" atölyeleri ve "Teknokent 2024
"hakkında bilgi ve başvurular üzer-
ine konuşulan ziyarette, müftülüğe
bağlı Kur’an kurslarında eğitim

gören öğrencilerin de bu yönde bil-
gilendirilmesi ve davet edilmesinin
önemi üzerinde duruldu. Ziyaretten
duyduğu memnuniyeti ifade eden İl
Müftü Vekili Harun Küçük, misafirler-
ine teşekkür etti. >>İHA

Refüje giren otomobilde 2 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da kontrolden çıkarak refüje

giren otomobilde 2 kişi yaralandı.
Kaza, Dazkırı ilçesine bağlı
Aşağıyenici köyü yakınlarında mey-
dana geldi. Edinilen bilgilere göre,
Y.Ö.R., idaresindeki 34 TS 476
plakalı otomobil sürücüsünün
henüz belirlenemeyen bir sebepten
ötürü direksiyon hakimiyetini kay-
betmesi sonucu kontrolden çıktı.
Savrulan araç ardından yol kenarın-
daki refüje girerek durabildi. Kazada
sürücü ile birlikte F.B., yaralandı.
Yaralılar çevredekilerin haber ver-
mesi üzerine olay yerine gelen
ambulanslarla hastaneye kaldırıldı.
Kazanın ardından jandarma tarafın-
dan inceleme başlatıldı. >>İHA
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İşimize geleni değil, elimizden geleni yapacağız
Dur durak bilmeden saha ziyaretlerine devam eden CHP Grup Başkanvekili ve Afyonkarahisar Milletvekili Av. Burcu

Köksal, “İşimize ne gelirse değil, elimizden ne gelirse onu yapacağız” diyerek hizmette eşitlik vurgusu yaptı.

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Grup Başkanvekili Av.
Burcu Köksal, Afyonkarahisar Belediye Başkanı adaylığı
sürecinde Afyonkarahisar'da gerçekleştirdiği ziyaretler-

ine tüm hızıyla devam ediyor. Afyonkarahisar’ı adım adım gezip
hemşehrileri ile sohbet eden Köksal’a İl Başkanı Faruk Duha Erhan,
Merkez İlçe Başkanı Büşra Dişçioğlu Çetinöz ve Yönetim Kurulu Üyeleri
eşlik ediyor. Saha çalışmaları kapsamında çeşitli esnaf ve sivil toplum
örgütlerini ziyaret eden Köksal, ilk olarak galericiler sitesi ve hal esnafı-
na ziyaret gerçekleştirdi. Daha sonra Afyonkarahisar Sanayicileri ve İş
insanları Derneği’ni (AFSİAD)  ziyaret eden Köksal, akşam saatlerinde
Ataköy'de kahvehane de hemşehrileriyle bir araya geldi. 
HAL ESNAFI VE GALERİCİLER HİZMET BEKLİYOR
Hal esnafı ve galericileri ziyareti sırasında ekonomik anlamda büyük
sıkıntılar yaşayan tüm meslek gruplarının belediye tarafından destek-
lenmesi gerektiğinin altını çizen Köksal şöyle konuştu: “Bizim belediye-
cilik anlayışımızda esnafımıza el uzatmak asli görevlerimiz arasında yer
alacak. Ekonomi zincirinin her halkası kıymetlidir. Esnaflarımız da bu
zincirin halkalarından biridir. Sabahın erken saatlerinde onlarla bir araya
geldik, sıkıntılarını dinledik. Galerici esnafı araçlarının yağmurda
karda dükkanlarının önünde korunaksız kalmasından müzdarip. Bu
kadar basit bir hizmet bile onlara ulaşmıyorsa bu kentte yapılan
belediyecilikte bir sorun var demektir. Çözüm bekleyen sorunların bir
bir üstesinden geleceğiz.”

NABZA GÖRE ŞERBET VERENLERDEN 
OLMAYACAĞIZ

AFSİAD Başkanı Kadir Sayın ve Yönetim Kurulu üyeleri ile bir
araya gelen Köksal, iş insanlarının üretkenlik konusunda ver-
imliliğinin artırılması gerektiğini belirtti. Afyonkarahisar’da iş ve
istihdam potansiyelinin desteğe ihtiyaç duyduğunun altını çizen
Köksal, açıklamasında şu ifadelere yer verdi: “İş insanlarımızın
ve esnaflarımızın sorunlarının çözümü noktasında üzerimize
düşeni yapacağız. Kalkınan gelişen büyüyen bir Afyonkarahisar
için çalışacağız. Üreten ve çalışan herkese eşit mesafede dura-
cağız. Biz, nabza göre şerbet verenlerden değil; adaleti görev
bilenlerden olacağız.”

İŞİMİZE NE GELİRSE DEĞİL, ELİMİZDEN NE
GELİRSE ONU YAPACAĞIZ

Sabahın ilk saatlerinde başladığı saha ziyaretlerine akşama
kadar devam eden Köksal, akşam Ataköy’de bir kahvehanede
vatandaşlarla bir araya geldi. Akşam sohbetlerinden çok keyif
aldığını belirten Köksal, şöyle devam etti: “Havası sert insanı
mert Afyonkarahisar’ımın her bir köşesi hak ettiği hizmeti ala-
cak. Gençlerimiz işsizlik yüzünden başka memleketlere gitmek
zorunda kalmayacak. Bu şehrin güzel insanları için işimize ne
gelirse değil elimizden ne gelirse onu yapacağız.” 

>>FAHRİYE ÇIRACI

Şehrin emniyeti için toplandılar
Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı

başkanlığında asayiş toplantısı gerçekleştirildi.

Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı başkanlığında İkmal ve Garnizon
Komutanı Tuğg. Numan Yöner, Vali Yardımcısı Mehmet Keklik, İl
Jandarma Komutanı J. Alb. Tolga Yağan ve İl Emniyet Müdürü Mahmut
Ay'ın katılımıyla Asayiş Toplantısı gerçekleştirildi. Toplantıda asayiş ve
huzurun temini noktasında il genelinde gerçekleştirilen başarılı operasyon-
lar ve yürütülen diğer çalışmalar değerlendirildi.  >>ANAHABER


